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BOC Credit Card / BoC Pay Spending Program 2023 - Selected Merchant Offer

中銀信用卡/BoC Pay簽賬推廣獎賞 2023 - 特選商戶禮遇 

Promotion Period 推廣期: 1/6– 31/7/2023 

 
Spend with your BOC Credit Card/ BoC Pay and enjoy the following merchant offers at K11 MUSEA:  

以中銀信用卡客戶/ BoC Pay 於 K11 MUSEA 簽賬購物，同時專享以下特選商戶禮遇： 

Beauty & Personal Care 美容及個人護理 

 
 
 

 
 
Christian Louboutin  
Shop G002 & 002A 

 
Complimentary Fragrance Sample upon any purchase 

凡購買任何貨品，即可獲香水試用禮品乙份 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

1. The offer is only applicable to Christian Louboutin K11 MUSEA Store 
2. The complimentary gift with purchase is on first-come-first-served basis, available while stock 
lasts. 
3. Christian Louboutin reserves the right of changing Terms & Conditions. 
4. In case of any disputes, Christian Louboutin reserves the right of final decision. 

1. 優惠只適用於 Christian Louboutin K11 MUSEA 分店。 

2. 禮品先到先得，送完即止。 

3. Christian Louboutin 保留更改所有條款及細則之權利。 

4. 如有任何爭議，Christian Louboutin 保留最終決定權。 

 

 
 
 
   

 
 
ARMANI Beauty  
Shop B127 & 128 

 

 
Enjoy discount offer for Lip Duo Set (Worth: HK$826 - HK$886);  

Complimentary MY WAY 7ml fragrance gift upon purchase of any 2 pieces 
of lip products 

凡購買絕色美唇套裝即享折扣優惠 (價值: HK$826 - HK$886) ； 

凡購買任何 2件唇部彩妝產品，即可獲贈MY WAY 香水 7ml禮品 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. The offers can only be enjoyed once each. 
2. The complimentary gift with purchase is on first-come-first-served basis, available while stock 
lasts. 
3. ARMANI beauty reserves the right to substitute gifts without prior notice. 
4. ARMANI beauty reserves the right to amend the terms and conditions without prior notice.  
5. In case of disputes, ARMANI beauty reserves the right of final decision. 

1. 每人限享每款禮遇一次。 

2. 禮品數量有限，送完即止。 

3. ARMANI beauty 有權更改禮品的選擇，恕不另行通知。 

4. ARMANI beauty 保留權利隨時更改條款及細則而無須另行通知。 

5. 如有任何爭議，ARMANI beauty 保留最終決定權。 
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Beauty & Personal Care 美容及個人護理 

 
 
 

 
 
GUERLAIN  
Shop B106B 

 
 

 
Complimentary Abeille Royale Beauty Kit upon any purchase  

(Worth: HK$200) 

凡購買任何產品，即可獲贈殿級蜂皇體驗禮品乙份 (價值：HK$200) 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

1. Each customer can enjoy the privilege once only during the promotion period. 
2. The complimentary gift with purchase is on first-come-first-served basis, available while stock 
lasts. 

1. 每位客人只可於推廣期尊享禮遇乙次。 

2. 禮品數量有限，送完即止。 

 

 
 
 
 
 

 
 
YSL BEAUTÉ 
Shop B129 
 

 

 
Complimentary beauty set (Worth: HK$380 or above)  

upon purchase of any regular-priced items for HK$1,380  
(Exclude Promotion Discount Sets) 

凡購物滿 HK$1,380（推廣套裝除外）, 

即可獲贈美妝套裝一份（價值 HK$380 或以上） 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

1. The complimentary gift with purchase is on first-come-first-served basis, available while stock lasts. 
2. Samples in the promotional sets and gifts are not for sale.  
3. Value of samples is based on the maximum recommended retail price per ml. 
4. Gifts are subject to change without prior notice. 

1. 禮品數量有限，送完即止。 

2. 贈品不作個別銷售。 

3. 試用裝之價值根據每毫升之最高建議零售算。  

4. 禮品如有更改，恕不另行通知。 

 

 
 
 

 
mtm labo 
Shop B101 & 211 & 212 
 

 

 
Complimentary Cleansing and Moisturizing Duo (Worth: HK$182)  

upon net spending of HK$1,200; 
Enjoy HK$500 discount upon net spending of $2500 Facial Treatment 

凡購物滿 HK$1,200，即可獲贈清潔滋潤套装一份 (價值：HK$182)；凡

購買 HK$2,500 美容療程，即可享 HK$500 折扣優惠 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

1. The privileges are on first-come-first-served basis, available while stock lasts. 
2. The privileges cannot be used in conjunction with other offers or discounts.  
3. The privileges are applicable to new mtm labo customers and can enjoy once each only.  
4. Advance booking is required for all treatments. For booking from Monday to Friday, a 4-hour cancellation/ 
rescheduling notice is required. For booking on Saturday, Sunday and public holidays, a 24-hour cancellation/ 
rescheduling notice is required. 
5. In case of disputes, mtm labo reserves the right of final decision.  

1. 此優惠數量有限，售完即止。 

2. 此優惠不可與任何其他優惠同時使用。 

3. 此優惠只適用於 mtm labo 新客戶，並且每人限享禮遇一次。 

4. 所有療程服務敬請預約。如需更改或取消星期一至星期五之預約，請於預約時間前最少 4 小時通知。

週末、週日及公眾假期之預約，則必須於預約時間前 24 小時通知。 

5. 如有任何爭議，mtm labo 保留最終決定權。 

 

 



 

3 
 

Beauty & Personal Care 美容及個人護理 

 
 
 

 
Lancôme 
Shop B108B 
 

 

 
Complimentary GÉNIFIQUE set upon purchase of  

any 1 piece of GÉNIFIQUE Eye Cream 15ml for HK$1,280 or above 

凡購買任何一件 GÉNIFIQUE 15ml 眼霜滿 HK$1,280， 

即可獲贈精選禮品套裝一份 

 
Gift set: 
Advanced GÉNIFIQUE Eye Cream Set  
Advanced GÉNIFIQUE Eye Cream 15ml  
Advanced GÉNIFIQUE Eye Light-Pearl 5ml  
Advanced GÉNIFIQUE Youth Activating Serum 5ml x 2 
 

禮品包括： 

GÉNIFIQUE 發光眼霜套裝 

GÉNIFIQUE 發光眼霜 15ml 

GÉNIFIQUE 大眼精華 5ml 

GÉNIFIQUE 小黑瓶 5ml x 2 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

1. Lancôme reserves the right to modify the packaging of the gift or replace the reward item 
with another product of similar value in the event of unavailability without prior notice.  
2. All prices shown are suggested retail price only.  
3. Stock is limited and available only while stock lasts.  
4. The gifts are not for sale. Images are for reference only.  
5.  According Plastic Bag Levy Scheme, each plastic bag is charged HK$1 as extra cost. 
6. Lancôme reserves the right to modify the above terms and conditions without prior notice.  
7. In case of any dispute, Lancôme reserves the final and conclusive decision.  

1. Lancôme 保留以價值相約的產品取代已換罄之禮品的權利 ，而不會對會員作另行通知。 

2. 以上皆為建議零售價。套装版本以店铺存貨為準。 

3. 所有套装/禮品數量有限，售/送完即止。 

4. 禮品內全屬試用裝產品，不作個別銷售。圖片只供參考。 

5. 每個塑膠化妝袋需要額外收取膠袋徵費 HK$1。  

6. Lancôme 保留權利隨時更改條款與細則而無須另行通知。 

7. 如有任何爭議，Lancôme 保留最終決定權。 
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Electronics & Gadgets 電子用品 

 
 
Sunion 
Shop 403 

 

Enjoy 3% OFF discount on Apple MacBook Air, MacBook Pro, iMac;  
Enjoy 10% OFF discount on AppleCare 

蘋果 MacBook Air, MacBook Pro, iMac 正價 97 折優惠 

AppleCare 正價 9折優惠 

 
 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion cannot be used in conjunction with other offers or discounts. 
2. This promotion is only applicable to regular-priced products.  
3. In case of any dispute, SUNION reserves the rights for final decision. 

1. 此優惠不可與任何其他優惠同時使用。  

2. 此優惠僅適用於正價產品。 

3. 如有任何爭議，SUNION 保留最終決定權。  

 

 
 
MetroSix 
Shop 405A 

 
Enjoy 10% OFF upon purchase of any 2 regular-priced items;  

Enjoy 12% OFF upon purchase of 3 regular-priced items 

凡購買任何 2件正價貨品，即可享 9 折優惠； 

凡購買任何 3件正價貨品，即可享 88 折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion cannot be used in conjunction with other offers or discounts. 
2. This promotion is only applicable to regular-priced products. 
3. This promotion is not applicable to Apple products. 
4. This promotion is only applicable to each regular-priced product worth HK$300 or above.  
5. In case of any dispute, MetroSix reserves the rights for final decision. 

1. 此優惠不可與任何其他優惠同時使用。 

2. 此優惠僅適用於正價產品。 

3. 此優惠不適用於蘋果產品。 

4. 此優惠僅適用於每件零售價滿 HK$300 或以上的商品。 

5. 如有任何爭議，MetroSix 保留最終決定權。 

 

 

 
Bang & Olufsen 
Shop 113 

 
Complimentary Beosound Explore Outdoor Waterproof Speaker  

upon any purchase of HK$35,000 

凡購買任何產品滿 HK$35,000， 

即可獲贈 Beosound Explore 戶外防水揚聲器 1部 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion is on first-come-first-served basis, available while stock lasts. 
2. This promotion cannot be used in conjunction with any other discount or promotional 
offer. 
3. In case of any disputes, Bang & Olufsen Limited reserves the right to make the final 
decision.  

1. 此優惠數量有限，送完即止。 

2. 此優惠不能與其他折扣或優惠同時使用。 

3. 如有任何爭議，Bang & Olufsen Limited 保留最終決定權。  
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Food & Beverage 美饌 

 
 

5 Samurai 五武士 

Shop 125 

 
Enjoy 15% OFF All Day Dine-in Discount 

堂食 85 折 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion is applicable to all menu, excluding premium wines and sake. 
2. This promotion is applicable for both dine-in only. 
3. Cannot be used in conjunction to other discounts. 
4.  Not applicable for groups above 15 or private event. 
5. In case of any disputes, 5 Samurai reserves the right to make the final decision. 

1. 此優惠只適用於所有餐單, 不包括珍藏酒類及清酒。 

2. 此優惠只適用於堂食。 

3. 不可與其他優惠同時使用。 

4. 不適用於 15 人或以上訂座或私人派對。 

5. 如有任何爭議，五武士保留最終決定權。 

 

 
 

 
Bot Noodles 
B2 Food Playground 
 
 

 
Enjoy 10% OFF upon spending of HK$100 

凡惠顧滿 HK$100，即可享 9 折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion cannot be exchanged for cash. 
2. This promotion cannot be used in conjunction with any special price promotions, special 
offers, discount privileges and any other cash coupons. 
3. Electronic payment must be used for bill settlement. 

1. 優惠不可兌換現金。 

2. 不可與其他特價推廣、折扣優惠及現金券同時使用。 

3. 必須使用電子方式付款。 

 

 
Toei Delights 
B2 Food Playground 

 

Enjoy 10% OFF upon spending of HK$100 

凡惠顧滿 HK$100，即可享 9 折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion cannot be exchanged for cash. 
2. This promotion cannot be used in conjunction with any special price promotions, special 
offers, discount privileges and any other cash coupons. 
3. Electronic payment must be used for bill settlement. 

1. 優惠不可兌換現金。 

2. 不可與其他特價推廣、折扣優惠及現金券同時使用。 

3. 必須使用電子方式付款。 
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Food & Beverage 美饌 

 
 
 
 
 
 

 
Artisan Lounge 
Shop G08 & G08A 

 
Enjoy Dine-in 20% OFF On A La Carte Menu After 6PM 

下午 6時後單點菜單堂食 8 折優惠 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

1. The offers are not transferable. 
2. The offers cannot be redeemed/exchanged for cash/other products, or used in 
conjunction with other promotional offers or discounts.  
3. Artisan Lounge has the right to interpret these terms and conditions. In case of any 
disputes, the decision of Artisan Lounge shall be final and binding on parties concerned. 
4. The Chinese version of these terms and conditions are for reference only. In case of 
discrepancies between the provisions of the English and Chinese versions, the English 
version shall prevail. 
5. These terms and conditions shall be governed by the laws of Hong Kong Special 
Administrative Region. 

1. 此優惠不得轉讓。 

2. 此優惠不能兌換現金或其他產品，亦不可與其他推廣優惠或折扣一併使用。 

3. 本條款及細則的解釋權歸 Artisan Lounge。如有任何爭議，Artisan Lounge 對相關方作

出的最終決定為準。 

4. 此條款及細則的中文版本只供參考，若英文版本與中文版本的規定不一致，以英文

版本為準。 

5. 此條款及細則適用香港特別行政區法律。 

 

 

 
Ichisawa Ramen 
B2 Food Playground 
 

 
Enjoy 10% OFF upon spending of HK$100 

凡惠顧滿 HK$100，即可享 9 折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion cannot be exchanged for cash. 
2. This promotion cannot be used in conjunction with any special price promotions, special 
offers, discount privileges and any other cash coupons. 
3. Electronic payment must be used for bill settlement. 

1. 優惠不可兌換現金。 

2. 不可與其他特價推廣、折扣優惠及現金券同時使用。 

3. 必須使用電子方式付款。 

 

 
 
 

 
Soul Jook 
B2 Food Playground 

 

 
Enjoy 10% OFF upon spending of HK$100 

凡惠顧滿 HK$100，即可享 9 折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion cannot be exchanged for cash. 
2. This promotion cannot be used in conjunction with any special price promotions, special 
offers, discount privileges and any other cash coupons. 
3. Electronic payment must be used for bill settlement. 

1. 此優惠不可兌換現金。 

2. 不可與其他特價推廣、折扣優惠及現金券同時使用。 

3. 必須使用電子方式付款。 
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Food & Beverage 美饌 

 
 

DOJE 
Shop B201-14 

 

Enjoy 5% OFF for All MENUS 

全單 95 折 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. The promotion is valid for all menus. 
2. The promotion is non-exchangeable for cash or other products. 
3. In case of any dispute, Tardemah reserves the right of final decision on all related matters. 

1. 此優惠適用於所有菜單。 

2. 此優惠不可兌換現金或其他產品。 

3. 如有任何爭議，Tardemah 保留所有相關事宜的最終決定權。 

 

 
 
 

 
 

GOPIZZA 
Shop B201-13 

 

Enjoy 5% OFF for All MENUS 

全單 95 折 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. The promotion is valid for all menus. 
2. The promotion is non-exchangeable for cash or other products. 
3. In case of any dispute, Tardemah reserves the right of final decision on all related matters. 

1. 此優惠適用於所有菜單。 

2. 此優惠不可兌換現金或其他產品。 

3. 如有任何爭議，Tardemah 保留所有相關事宜的最終決定權。 

 

 

 
 

Yummee 
Shop B203B 

 

Complimentary Selected Drinks upon ordering 2 Two Bowls of Noodles 

凡惠顧兩碗麵，即可獲贈指定飲品一杯 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion is valid for a whole day from Monday to Thursday, excluding public 
holidays and public holiday eves.  
 2. This promotion is valid for both dine-in and takeaway services.  
 3. This promotion is not exchangeable for cash or other equivalents.  
 4. The promotion cannot be used in conjunctions with other promotions, offers or set 
menus.  
 5. 10% service charge based on the original price will be applied.  
 6. Gaia Group reserves the right of final decision on all matters. 

1. 此優惠適用於星期一至星期四，全日適用 (公眾假期及公眾假期前夕除外)。 

2. 此優惠適用於堂食及外賣服務。 

3. 此優惠不可兌換現金或其他產品。 

4. 此優惠不適用於套餐餐牌及不能與其他優惠同時使用。 

5. 按原價收取加一服務費。 

6. Gaia Group 保留最終決定權。 
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Food & Beverage 美饌 

 
 

KAIYŌ 
Shop 103A 

 

Enjoy 10% OFF ALL DAY SET MENU Discount 

一人前套餐 9折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion is valid for a whole day from Monday to Thursday, excluding public 
holidays and public holiday eves.  
 2. This promotion is valid for both dine-in and takeaway services.  
 3. This promotion is not exchangeable for cash or other equivalents.  
 4. The promotion cannot be used in conjunctions with other promotions, offers or set 
menus.  
 5. 10% service charge based on the original price will be applied.  
 6. Gaia Group reserves the right of final decision on all matters. 

1. 此優惠適用於星期一至星期四，全日適用 (公眾假期及公眾假期前夕除外)。 

2. 此優惠適用於堂食及外賣服務。 

3. 此優惠不可兌換現金或其他產品。 

4. 此優惠不適用於套餐餐牌及不能與其他優惠同時使用。 

5. 按原價收取加一服務費。 

6. Gaia Group 保留最終決定權。 

 

 
 

VELO 
Shop 103 

 

Enjoy 10% OFF ALC MENU Discount 

主餐牌 9 折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion is valid for a whole day from Monday to Thursday, excluding public 
holidays and public holiday eves.  
 2. This promotion is valid for both dine-in and takeaway services.  
 3. This promotion is not exchangeable for cash or other equivalents.  
 4. The promotion cannot be used in conjunctions with other promotions, offers or set 
menus.  
 5. 10% service charge based on the original price will be applied.  
 6. Gaia Group reserves the right of final decision on all matters. 

1. 此優惠適用於星期一至星期四，全日適用 (公眾假期及公眾假期前夕除外)。 

2. 此優惠適用於堂食及外賣服務。 

3. 此優惠不可兌換現金或其他產品。 

4. 此優惠不適用於套餐餐牌及不能與其他優惠同時使用。 

5. 按原價收取加一服務費。 

6. Gaia Group 保留最終決定權。 
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Food & Beverage 美饌 

 
Greyhound Café Galleria 
Shop 327A & 327C 

 

Enjoy 10% OFF ALL DAY MENU Discount 

全日主餐牌 9折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion is valid for a whole day from Monday to Thursday, excluding public 
holidays and public holiday eves.  
 2. This promotion is valid for both dine-in and takeaway services.  
 3. This promotion is not exchangeable for cash or other equivalents.  
 4. The promotion cannot be used in conjunctions with other promotions, offers or set 
menus.  
 5. 10% service charge based on the original price will be applied.  
 6. Gaia Group reserves the right of final decision on all matters. 

1. 此優惠適用於星期一至星期四，全日適用 (公眾假期及公眾假期前夕除外)。 

2. 此優惠適用於堂食及外賣服務。 

3. 此優惠不可兌換現金或其他產品。 

4. 此優惠不適用於套餐餐牌及不能與其他優惠同時使用。 

5. 按原價收取加一服務費。 

6. Gaia Group 保留最終決定權。 

 

 
Glasshouse Greenery 
Shop 501 

 

Enjoy 10% OFF ALL DAY MENU Discount 

全日主餐牌 9折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion is valid for a whole day from Monday to Thursday, excluding public 
holidays and public holiday eves.  
 2. This promotion is valid for both dine-in and takeaway services.  
 3. This promotion is not exchangeable for cash or other equivalents.  
 4. The promotion cannot be used in conjunctions with other promotions, offers or set 
menus.  
 5. 10% service charge based on the original price will be applied.  
 6. Gaia Group reserves the right of final decision on all matters. 

1. 此優惠適用於星期一至星期四，全日適用 (公眾假期及公眾假期前夕除外)。 

2. 此優惠適用於堂食及外賣服務。 

3. 此優惠不可兌換現金或其他產品。 

4. 此優惠不適用於套餐餐牌及不能與其他優惠同時使用。 

5. 按原價收取加一服務費。 

6. Gaia Group 保留最終決定權。 
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Food & Beverage 美饌 

 
G Room Bar & Lounge 
Shop 504 

 
Enjoy 10% OFF ALL DAY MENU Discount 

全日主餐牌 9折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion is valid for a whole day from Monday to Thursday, excluding public 
holidays and public holiday eves.  
 2. This promotion is valid for both dine-in and takeaway services.  
 3. This promotion is not exchangeable for cash or other equivalents.  
 4. The promotion cannot be used in conjunctions with other promotions, offers or set 
menus.  
 5. 10% service charge based on the original price will be applied.  
 6. Gaia Group reserves the right of final decision on all matters. 

1. 此優惠適用於星期一至星期四，全日適用 (公眾假期及公眾假期前夕除外)。 

2. 此優惠適用於堂食及外賣服務。 

3. 此優惠不可兌換現金或其他產品。 

4. 此優惠不適用於套餐餐牌及不能與其他優惠同時使用。 

5. 按原價收取加一服務費。 

6. Gaia Group 保留最終決定權。 

 

 
K Food Town 
Shop B201, Unit 9-12 
 

 
Enjoy 5% OFF for All MENUS Discount 

全單 95 折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. The promotion is valid for all menus. 
2. The promotion is non-exchangeable for cash or other products. 
3. In case of any dispute, Tardemah reserves the right of final decision on all related matters. 

1. 此優惠適用於所有菜單。 

2. 此優惠不可兌換現金或其他產品。 

3. 如有任何爭議，Tardemah 保留所有相關事宜的最終決定權。 

 

 
Tardemah 
Shop B223 

 
Enjoy 5% OFF All MENUS Discount 

全單 95 折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. The promotion is valid for all menus. 
2. The promotion is non-exchangeable for cash or other products. 
3. In case of any dispute, Tardemah reserves the right of final decision on all related matters. 

1. 此優惠適用於所有菜單。 

2. 此優惠不可兌換現金或其他產品。 

3. 如有任何爭議，Tardemah 保留所有相關事宜的最終決定權。 
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Food & Beverage 美饌 

 

 
 

Takano Ramen 

Shop 220 

 
Enjoy a Complimentary Order of Edamame upon spending of HK$350 

凡消費滿 HK$350，即可獲贈免費枝豆一客 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion can only be settled by electronic payment.  
2. This promotion cannot be exchanged for cash and other gifts. 
3. This promotion cannot be used in conjunction with other discounts, coupons or 
promotional offers. 
4. This promotion is available for use for dine-in only with spending HK$350 or above (10% 
service charge will be based on the original price for dine- in orders). 

1. 此優惠只適用於電子貨幣結賬 。 

2. 此優惠不可兌換現金或其他禮品。 

3. 此優惠不可與其他優惠及折扣同時使用。 

4. 此優惠適用於堂食惠顧消費滿 HK$350 或以上，不包括加一服務費 。 

 

 

 
Giovanni Pina 1920 

Shop 217 
 

 
Get HK$38 Coupon upon any purchase of HK$500  

from Cake & Pastry Kiosk 

凡在蛋糕甜品專櫃消費滿 HK$500，即可獲贈 HK$38 折扣券乙張 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion is valid for takeaway services only. 
2. The promotion is only applicable for cakes, pastries, gelato, chocolates and gift sets. 
3. In case of any dispute, Giovanni Pina 1920 reserves the right of final decision on all related 
matters. 

1. 優惠只適用於外賣服務。 

2. 優惠只適用於蛋糕、糕點、Gelato 雪糕、朱古力及禮品套裝。 

3. 如有任何爭議，Giovanni Pina 1920 保留所有相關事宜的最終決定權。 

 

 

 
G Bar 
B2 Food Playground 

 
Complimentary Selected Drink upon spending of HK$200 

凡消費滿 HK$200以上，即可獲贈免費指定飲品一杯 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion is valid from Monday to Thursday, all day, excluding public holidays and 
public holiday eves.  
2. This promotion is valid for dine-in only.  
3. The promotion cannot be used in conjunctions with other promotions, offers or set 
menus. 
4. 10% service charge based on the original price will be applied. 
5. In case of any dispute, Gaia Group reserves the right of final decision on all related 
matters. 

1. 優惠適用於星期一至星期四，全日適用 (公眾假期及公眾假期前夕除外) 

2. 優惠只適用於堂食。 

3. 優惠不適用於套餐餐牌及不能與其他優惠同時使用。 

4. 按原價收取加一服務費。 

5. 如有任何爭議，Gaia Group 保留所有相關事宜的最終決定權。 
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Fashion & Accessories 時裝及配飾  

 

 
Brunello Cucinelli 
Shop G05 

 
Complimentary delivery, tailoring and dry-cleaning services upon any 

spending 

凡購買任何貨品，即可享免費送貨、裁縫和乾洗服務 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

In case of any disputes, Brunello Cucinelli reserves the right of final decision. 

如有爭議，Brunello Cucinelli 保留最終決定權。 

 

 

 
Alice and Olivia  
by Stacey Bendet 
Shop 222 
 

 

Enjoy 10% OFF upon purchase of regular-priced items; 
Enjoy a complimentary local delivery 

凡購買任何正價貨品，即可享 9折優惠； 

免費本地送貨服務 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

1. The promotions cannot be used in conjunction with other discounts or promotional offers. 
2. In case of any disputes, alice + olivia reserves the right of final decision. 

1. 此優惠不可與其他優惠同時使用。 

2. 如有爭議，alice + olivia 保留最終決定權。 
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POPCORN GENERAL 
Shop 352 

 
Complimentary POPCORN GENERAL power bank (10,000 mAh) upon 

spending of HK$1,500 on regular-priced items 

凡購買正價貨品滿 HK$1,500，即可獲贈 POPCORN GENERAL 充電器一

個（10,000 mAh） 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion can only be used once. 
2. This promotion can only be used within the Promotion Period. 
3. This promotion cannot be exchanged for cash, other coupons, or items. 
4. This promotion cannot be used in conjunction with any other promotions. 
5. This promotion can be used in conjunction with K Dollar and K11 Gift Vouchers, except 
other KLUB 11 e-vouchers. 
6. The Chinese version of these terms and conditions is for reference only. In case of 
discrepancies between the provisions of the English and Chinese versions, the English version 
shall prevail. 
7. These terms and conditions shall be governed by the laws of the Hong Kong Special 
Administrative Region. 
8. In case of any disputes, POPCORN GENERAL STORE reserve the right of final decision on 
the promotion. 

1. 此優惠只能使用一次。 

2. 此優惠只能在優惠期內使用。 

3. 此優惠不能兌換現金、其他優惠券或物品。 

4. 此優惠不能與任何其他優惠同時使用。 

5. 此優惠可與 K Dollar 及 K11 禮券同時使用，其他 KLUB 11 電子禮券除外。 

6. 這些條款和條件的中文版本僅供參考。 如中英文版本的條文有歧異，概以英文版本為

準。 

7. 本條款及細則受香港特別行政區法律管轄。 

8. 如有爭議，POPCORN GENERAL STORE 保留最終決定權。 

Fashion & Accessories 時裝及配飾 

 
Save The Duck 
Shop 353 

 
 

Enjoy 5% OFF upon purchase of any regular-priced items 

凡購買任何正價貨品，即可享 95折優惠 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

Offer could not be used conjunction with any other promotions or Save The Duck VIP offer. 

此優惠不可與其他優惠或 Save The Duck VIP 優惠同時使用。 
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TESTONI 
Shop 112 

 
 

Enjoy 10% OFF upon spending of HK$8,000 

凡購買任何正價貨品滿 HK$8,000, 即可享有 9折優惠 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

Only applicable for regular-priced items and K11 MUSEA, cannot be used in conjunction with 
other cash coupon and promotional offers 

此優惠只適用於正價貨品及於 K11 MUSEA 分店使用; 此優惠不可與會員優惠及其他優

惠券同時使用。 

 

 
 

series corner 
Shop 118B 

 
 

Enjoy 10% OFF on regular-priced items and  
Extra 5% OFF on discounted items 

凡購買任何正價貨品可享 9 折優惠，減價貨品額外 95 折優惠 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

This offer cannot be used in conjunction with any VIP discount or other promotion offers.  

此優惠不可與會員優惠及其他優惠同時使用。 

 
 

 
 
OFF-WHITE C/O VIRGIL ABLOH 
Shop G32 

 

 
 

Enjoy 12% OFF on selected regular-priced items 

凡購買指定正價貨品，即可享 88折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion is applicable to designated regular-priced items. 
2. This promotion is applicable to designated stores only. 
3. Items purchased using this offer is not applicable for refund or return. 
4. The decision of I.T Group shall be final and conclusive. 
5. Terms and conditions apply. Please contact store for more details. 

1. 此優惠只適用於指定正價貨品。 

2. 此優惠只適用於指定門市。 

3. 使用此優惠購買之貨品不可更換或退款。 

4. I.T Group 保留行使此優惠之最終決定權。 

5. 優惠受條款及細則約束，詳情請向店員查詢。 
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Fashion & Accessories 時裝及配飾 

 

 
PALM ANGELS 
Shop G30 
 
 

 
Enjoy 12% OFF on selected regular-priced items 

凡購買指定正價貨品，即可享 88折優惠 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion is applicable to designated regular-priced items. 
2. This promotion is applicable to designated stores only. 
3. Items purchased using this offer is not applicable for refund or return. 
4. The decision of I.T Group shall be final and conclusive. 
5. Terms and conditions apply. Please contact store for more details. 

1. 此優惠只適用於指定正價貨品。 

2. 此優惠只適用於指定門市。 

3. 使用此優惠購買之貨品不可更換或退款。 

4. I.T Group 保留行使此優惠之最終決定權。 

5. 優惠受條款及細則約束，詳情請向店員查詢。 

 

 

 
 
STONE ISLAND 
Shop G28 
 

 
Enjoy 12% OFF on selected regular-priced items 

凡購買指定正價貨品，即可享 88折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion is applicable to designated regular-priced items. 
2. This promotion is applicable to designated stores only. 
3. Items purchased using this offer is not applicable for refund or return. 
4. The decision of I.T Group shall be final and conclusive. 
5. Terms and conditions apply. Please contact store for more details. 

1. 此優惠只適用於指定正價貨品。 

2. 此優惠只適用於指定門市。 

3. 使用此優惠購買之貨品不可更換或退款。 

4. I.T Group 保留行使此優惠之最終決定權。 

5. 優惠受條款及細則約束，詳情請向店員查詢。 

 

 
 
The Holiday Project 
Shop 116 

 

Enjoy 10% OFF upon purchase of any selected items 

凡購買任何指定產品，即可享 10%折扣優惠  

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. Sease , Frauenschuh and Reve are excluded from this offer 
2. In case of any disputes, The Holiday Project reserves the right of final decision. 

1. 此優惠不適用於 Sease , Frauenschuh and Reve 品牌。 

2. 如有任何爭議，The Holiday Project 保留行使此優惠之最終決定權。 
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Fashion & Accessories 時裝及配飾 

 
 

PortsPURE 

Shop 225A 

 
Enjoy 5% OFF upon purchase of any regular-priced items; 

Enjoy 10% OFF upon any spending of HK$4,000 on regular-priced items in 
single transaction 

凡購買任何正價貨品，即可享 95折優惠; 

凡購買正價貨品單筆滿 HK$4,000，即可享 9 折優惠 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion is valid only for PortsPURE regular-priced items. 
2. This promotion cannot be used in conjunction with other promotional offers. 
3. In the case of any dispute, the management at PortsPURE reserves the final decision. 

1. 此優惠僅適用於 PortsPURE 的正價貨品。 

2. 此優惠不可與其他促銷優惠同時使用。 

3. 如有任何爭議，PortsPURE 管理層將擁有最終決定權。 

 

 
Tassels 

Shop 111D 

 
Enjoy 5% OFF upon spending of HK$5,000 on regular-priced Footwear 

items in a single transaction 

凡單次購買正價鞋履貨品滿 HK$5,000，即可享 95折優惠 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion is valid from 1st June 2023 to 31st July 2023. 
2. This promotion is not applicable to accessories. 
3. This promotion is not transferrable or redeemable for cash, or used in conjunction with 
other offers, promotions, vouchers or privileges. 
4. To redeem an offer, purchase should be charged in full to eligible BOC credit card. 
5. Goods obtained by redemption of this offer cannot be exchanged or refunded. 
6. Other terms and conditions apply. In the case of any dispute, TASSELS reserves the right of 
final decision. 

1. 優惠有效期由 2023 年 6 月 1 日至 7 月 31 日止。 

2. 優惠不適用於配件飾品。 

3. 優惠不可轉讓或兌換現金，或與其他優惠，推廣，禮卷或禮遇一併使用。 

4. 必須全數以中銀信用卡簽賬方可享用此優惠。 

5. 使用此優惠購買之貨品，恕不更換或退款。 

6. 須受其他條款及細則限制，如有仼何爭議，TASSELS 保留最終解釋及決定權。 

 
Didier Dubot 

Shop 229A 

 
Enjoy 10% OFF upon purchase of HK$2,800 

凡購物滿 HK$2,800，即可享 9折優惠 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion cannot be used in conjunction with other promotional offers. 
2. In the case of any dispute, Didier Dubot reserves the final decision. 

1. 此優惠不可與其他促銷優惠同時使用。 

2. 如有任何爭議，Didier Dubot 將擁有最終決定權。 
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Kids & Edutainment 兒童及創意教育 

 

 
Petit Bazaar 
Shop B220 & B222 

 
Enjoy 10% OFF upon spending of HK$1,200 on regular-priced items (single 

transaction); 
Complimentary of a piece of House of Marbles (Worth: HK$40) upon any 

spending 

凡購買正價貨品滿 HK$1,200（單一簽賬），即可享 9折優惠； 

凡購買任何產品，即可獲贈自選波子乙次（House of Marbles）（價

值：HK$40） 
 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. Unless otherwise specified, the offers cannot be used in conjunction with other promotional 
offers, discounts, coupons and Brand VIP discounts. 
2. The offers are non-transferable, non-refundable and not redeemable for cash, other products 
or services. 
3. Quota applies and is available on a first-come-first-served basis while stocks last. 
4. In case of any disputes, Petit Bazaar reserves the final decision. 

1. 優惠不可與其他優惠、折扣、優惠券及品牌貴賓會籍折扣同時使用。 

2. 優惠不可轉讓或退款、兌換現金、其他貨品或服務。 

3. 優惠數量有限，先到先得，送完即止。 

4. 如有任何爭議，Petit Bazaar 保留最終決定權。 
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Lifestyle 生活品味 

 
MoMA Design Store 
Shop 135 

 
Enjoy HK$100 OFF upon net spending of HK$1,000  

on regular-priced item 

凡購買正價貨品淨額滿 HK$1,000，即可享 HK$100 優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This coupon is applicable MoMA Design Store K11 MUSEA Store only, present this voucher to 
offset HK$100 on your net spending at HK$1,000 or above on regular priced items. 
2. This coupon is not applicable to fixed price items and discounted items. 
3. This coupon cannot be used to purchase any gift card or shopping coupon. 
4. The offers are not transferable. 
5. The coupon can only be used for single purchase. 
6. The coupon cannot be redeemed/exchanged for cash/other products, or used in conjunction 
with other promotional offers or discounts.  
7. MoMA Design Store HK has the right to interpret these terms and conditions. In case of any 
disputes, the decision of MoMA Design Store HK shall be final and binding on parties concerned. 
8. The Chinese version of these terms and conditions are for reference only. In case of 
discrepancies between the provisions of the English and Chinese versions, the English version 
shall prevail. 
9. These terms and conditions shall be governed by the laws of Hong Kong Special 
Administrative Region.  

1. 此優惠劵適用於 MoMA Design Store K11 MUSEA 店，憑券到 MoMA Design Store K11 

MUSEA 店消費正價貨品淨額滿 HK$1,000，可作 HK$100 使用。 

2. 此優惠不適用於公價及特價貨品。 

3. 此優惠券不能用於購買任何禮品卡或購物券。 

4. 此優惠不得轉讓。 

5. 此優惠券只能用於單次購買。 

6. 此優惠劵不能兌換現金或其他產品，亦不可與其他推廣優惠或折扣同時使用。 

7. 本條款及細則的解釋權歸香港 MoMA Design Store。如有任何爭議，以香港 MoMA 

Design Store 對相關方作出的最終決定為準。 

8. 此條款及細則的中文版本只供參考，若英文版本與中文版本的規定不一致，以英文版本

為準。 

9. 此條款及細則受香港特別行政區法律規管。 
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Sports & Wellness 運動及健康 

 

 
PUMA 
Shop 304A 
 

Enjoy 15% OFF upon purchase of on selected regular-priced items 

凡購買指定正價貨品，即可享 85折優惠 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

The offer is only applicable to selected items. 

上述禮遇只適用於指定貨品。 

 
 
 
 

 
 

 
Adidas 
Shop 303B 

 
Enjoy 15% OFF upon spending of HK$1,200  

on selected regular-priced items 

凡購買指定正價產品滿 HK$1,200, 即享 85折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 
1. This offer is only applicable to selected regular-priced items, but is not applicable 
to accessories, socks, special edition and selected ranges of products.  
2. No exchange and refund are allowed for all items bought by using this offer.  
3. This offer is subject to the relevant terms and conditions and cannot be used in 
conjunction with other promotions, staff discount, adidas offers and any cash 
coupons/discount coupons (unless otherwise specified).  
4. This offer cannot be redeemed for cash in whole or in part.  
5. The discounted price shall be rounded off to the nearest 50 cents.  
6. adidas Hong Kong Limited (“adidas”) reserves the right to amend these terms and 
conditions without notice.  
7. In case of any disputes, adidas reserves the right of final decision.  
8. Please check with adidas store staff for details. 

1. 此優惠只適用於指定正價貨品，但不適用於配件、襪、特別版及指定系列貨

品。 

2. 所有使用此優惠購買的貨品恕不退換及退款。 

3. 此優惠須受有關條款限制，及不可與其他推廣、員工折扣、adiCLUB 優惠及任

何現金券/優惠券同時使用 （除特別註明外）。 

4. 此優惠不能全數或部分兌換現金。 

5. 折後價格將捨入最接近之五角計算 

6. 愛迪達香港有限公司（「adidas」）有權隨時更改上述條款，恕不另行通知 

7. 如有任何爭議，adidas 將保留最終決定權。 

8. 詳情請向 adidas 店員查詢。 

 

 


